

**PAOC Ka Chi Secondary School**  
**School Circular from Religious Affairs Committee (2016 - 2017)**  
**【 Religious Activity 】**  
**【《Esther》 Drama performance】**

1<sup>st</sup> September 2016

Dear Parents,

Our whole school is going to watch a drama 《**Esther**》 and we welcome you to enjoy the performance together. Details are as follows:

Date: 9<sup>th</sup> September 2016 (Friday)

Time: 10:30 – 13:00

Venue: Yuen Long Theatre

Ticket: Each student is entitled to hold a maximum of 5 tickets (Free Tickets)

Remarks: Coaches will take students to Yuen Long Theatre and students will be dismissed there after the performance.

Terms & Conditions for Admission:

1. Students have to wear school uniforms and arrive before or at 8:05a.m. at school.
2. Parents can arrive at Yuen Long Theatre at 10:30 a.m..
3. It takes time to arrange seats, please arrive at the venue earlier.
4. The performance is more suitable for children aged 6 or above.
5. Each ticket admits one person only
6. Please do not occupy seats for others.
7. The organizer reserves the right to make any other arrangements.

Due to limited seating, parents who are interested in attending the event must reserve the ticket(s) on or before 5<sup>th</sup> September 2016 (Monday). Please fill out the reply slip and ask your child to return the form to the class teacher and to Ms. Grace Law.

In Christ,

Mr. Stephen Lee

(Head of Religious Affairs Committee)

加拿大神召會嘉智中學  
宗教組通告(二零一六至二零一七年度)

【宗教日活動】  
【《以斯帖記》舞台劇】

敬啟者：

本校於九月九日將會安排全校學生外出觀看《以斯帖記》舞台劇，學校亦歡迎家長於當天一同觀看，詳情如下：

日期： 2016年9月9日 (星期五)

時間： 10:30-13:00

地點： 元朗劇院

門票： 每人最多可預留五張門票(門票免費)

註：學校會安排全校學生乘坐旅遊巴到元朗劇院欣賞舞台劇，完場後，學生會自行解散。

入場須知及條款細則

1. 學生當天須穿著整齊校服，於 08:05 或之前回校集合、進行相關活動，
2. 家長可於 10:30 到達元朗劇院入場。
3. 由於安排座位須時，敬請提早到達場地。
4. 活動比較適合六歲以上人士參與。
5. 一人一票憑票入場。
6. 敬請合作，切勿為未到場的親友霸佔座位。
7. 大會有權作出任何入座安排及決定。

由於座位有限，懇請有興趣出席的家長務必於二零一六年九月五日 (星期一)預留門票。請填妥以下之回條，囑 貴子弟儘早交予班主任，再轉交予羅樂嘉老師。

此致

貴家長

宗教組主任  
李德慰老師

謹啟

二零一六年九月一日

### 【Reply Slip 回條】

Please return this reply slip to the class teacher or Ms. Grace Law on or before 5<sup>th</sup> September 2016.  
請於二零一六年九月五日 (星期一) 將此回條交回班主任，再轉交予羅樂嘉老師。

Dear Mr. Lee,

I have received the circular about “《Esther》 Drama performance”.

敬覆者：頃接家長通告，藉悉 貴校【以斯帖記】舞台劇事宜。

I would like to reserve ticket(s) for 《Esther》 Drama performance.

本人欲報名參與【以斯帖記】舞台劇觀看活動。

No. of tickets 門票      1      2      3      4      5

I will not attend the event. 本人未能出席。

此覆

加拿大神召會嘉智中學宗教組主任

Name of Student	學 生 姓 名	_____
Class	班 別	_____
Class Number	學 號	_____
Name of Parent	家 長 姓 名	_____
Signature of Parent	家 長 簽 名	_____
Phone No. of Parent	家 長 電 話	_____
Date	日 期	_____